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To: ) @minaz.nl];
Cc:

From: .

Sent: Mon 9/7/2020 12:42:09 PM

Subject: RE: Catshuissessie voor mensen met een beperking of chronische ziekte

Received: Mon 9/7/2020 12:42:12 PM

Het loopt: er zijn inmiddels twee nieuwe data gereserveerd:

Dinsdag 22/9, 15.30 — 17.30 uur voor de ouderen

Maandag 12/10, 18.00 — 20.00 uur voor mensen met beperking of chronische ziekte

BE:vragen:

-  Wanneer verwachtjij de lijst met suggesties voor de bijeenkomst met ouderen te kunnen sturen?

- De bijeenkomst met mensen met beperking of chronische ziekte is dus ’s avonds. Kan dit voor mensen uit deze groep

lastig zijn? In dat geval moeten we op zoek naar een ander moment met een tijdstip op de dag. Dat wordt een enorme

uitdaging, maar als het nodig is, moet dat gewoon.

5.1.2¢

5.1.2e

Ministerie van Algemene Zaken

Rijksvoorlichtingsdienst

Tel: +31

Mail: minaz.nl

Dag Collega’s

Even voor de zekerheid: in het laatste Coronadebat werd toegezegd deze bhijeenkomsten op korte(re) termijn te houden. Ik meen

september en oktober. Hebben jullie dat ook scherp?

5.1.2e hebben jullie secretariaat hierop al bevraagd?

Met vriendelijke groet,

Kabinet Minister-President



188135

Ministerie van Algemene Zaken

Binnenhof 19 | 2513 AA | Den Haag
Postbus 20001 | 2500 EA | Den Haag

M

-mail: minaz.nl

CC: 5.1.2e
r

5.1.28
.

Onderwerp: RE: Catshuissessie voor mensen met een beperking of chronische ziekte

Veel da

We gaan het bekijken en plannen op korte termijn een nieuw overleg in om te bespreken hoe we het verder organiseren.

Harteljke groet,
5.1.2e

Ministerie van Algemene Zaken

Rijksvoorlichtingsdienst
Tel:

Mail: @minaz.nl

van: IEEEDNN)BEEEXNominvws o>Datum: vrijdag 04 sep. 2020 8:30 AM

Aan:BEE<BR @minaz. nl>
Onderwerp: FW: Catshuissessie voor mensen met een beperking of chronische ziekte

HEXEN

Hierbij informatie voor het gesprek met mensen met een beperking of chronische ziekte. Dit is nog even voorlopig
omdat we sommige mensen zelf nog even willen spreken.
De organisaties maken zich wel zorgen over veiligheid (corona) en toegankelijkheid Catshuis. Dat vraagt voor ons naar

hen toe nog wel extra communicatie.

We hebben met cliéntenorganisaties overlegd over namen, inhoud en manier waarop we het organiseren.

Namen

Dit is een eerste lijstje. Cliéntenorganisaties hebben nog niet iedereen kunnen polsen of zij hiervoor open staan en we

moeten samen met hen ook nog even bekijken of dit qua diversiteit evenwichtig is. Dit zijn er nu tien. Bovendien weet ik

van één vrij zeker dat hij altijd een begeleider naast zich nodig heeft. Of dat voor anderen ook geldt, moet ik nog

checken. Dus we moeten met AZ ook nog goed bekijken wat er nu precies kan in die zaal.

is vrijwel niet buiten de deur geweest sinds maart)

(aangedragen door [ERE w eet verder nog niet zoveel van haar)

5.1.2e die in een kleinschalige
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woonvoorziening woont)
° ECE. normaal midden in het leven, baan, nu sinds maart niet op werk geweest, voelt zich

buiten niet veilig, heel beperkt bezoek van vrienden.).
s al lange tijd en voor 98% in quarantaine)

° |(vanuit perspectief van iemand met een[512 }

[J Wr

«IESN corona is opr ‘kwelsbear’ en voel

ze zich opgesloten. Zij maakt zich zorgen over het OV. Haar man en kinderen moeten met het OV en dat

betekent meer risico dat zij het virus naar huis brengen.)

Inhoud

We hebben drie thema’s besproken met de cliéntenorganisaties. Als het nog even duurt, dan moeten we tzt kijken of dit

nog steeds de thema’s zijn.

-  #Geendorhout/ solidariteit

De afgelopen tijd is in de media een discussie ontstaan waarbij sommige mensen van mening zijn dat mensen die

verhoogd kwetsbaar zijn zich maar moeten afzonderen, zodat de rest van Nederland weer zijn gewone leven kan

gaan leven.

a Handelingsperspectief is dat het kabinet zich (nogmaals) duidelijk uitspreekt tegen dit geluid. Met als belangrijkste

boodschap dat solidariteit een belangrijke pijler is van de Nederlandse samenleving, dat we deze crisis alleen

samen kunnen doorstaan en dat mee kunnen doen in de samenleving een recht is dat voor iedereen geldt. Maar

daarnaast ook de nuance dat het hier (indirect) om een hele grote groep gaat die niet los is te zien van de rest van

de maatschappij, bijvoorbeeld de basisschoolleraar met diabetes of de moeder met opgroeiende pubers die ook

mantelzorger is van haar 80-jarige vader.

=

Thuisquarantaine
Gaat om een groep die al lange tijd niet of nauwelijks de deur uit komt, omdat zij (menen dat zij) verhoogd kwetsbaar zijn

en zich zorgen maken of zij buiten wel veilig genoeg zijn. Bijkkomend punt kan hier zijn duidelijke en begrijpelijke
communicatie. Veel coronaregels zijn verwarrend en tegenstrijdig. Dat kan het lastiger maken om je eraan te

houden en mensen die angstig zijn zullen zich daardoor nog eerder afzonderen.

a Handelingsperspectief is het traject dat we met het RIVM en Vilans doorlopen, waarbij mensen helderder informatie

krijgen. Daarnaast zijn de interventies op het terrein van bezoek thuis relevant. Aanvullend

handelingsperspectief kan zijn om nog beter aandacht te hebben voor duidelijke, gerichte communicatie en

consistentie in maatregelen.

-

Belang van contact met naasten en behoud van structuur

De (door de sector zelf) genomen maatregelen hebben grote impact gehad op de doelgroep. Het gaat om voorbeelden als

het wegvallen (en het soms nog steeds niet heropstarten) van dagbesteding en om het stopzetten van de

bezoekregeling. Dit heeft voor een deel van de doelgroep tot hevige ontregeling geleid, tot (dreiging van)

overbelasting van mantelzorgers.
a Handelingsperspectief kan zijn om duidelijk uit te spreken dat bij een tweede golf alles erop gericht zal zijn om een

lockdown te voorkomen en vooral lokaal in te grijpen op een manier die zo goed mogelijk recht doet aan de

kwaliteit van leven. Verder is behoefte bij de doelgroep voor erkenning van dit punt en de belofte om dit stevig
onder de aandacht te brengen bij aanbieders.

Hoe organiseren we het veilig

Zoals aangegeven bestond er bij een aantal mogelijke deelnemers aanvankelijk veel twijfel of zij naar een fysieke

bijeenkomst zouden willen komen. Het gaat dus deels om mensen die nog niet of nauwelijks buiten de deur zijn

gekomen de afgelopen tijd. Inmiddels beseffen ze ook dat een live bijeenkomst veel meerwaarde heeft ten opzichte van

een digitale bijeenkomst. We hebben een eerste inventarisatie gedaan voor wat ervoor nodig is om mensen zich veilig te

laten voelen. We moeten goed bekijken of en hoe we dat kunnen realiseren.

BEYtipte daarbij overigens om niet alleen Van Ark, maar ook Rutte goed voor te bereiden op dit punt, zodat hij goed
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beseft wat deimpact is van de mensen die er zitten om daar liberhaupt aanw ezig te zijn.
Punten die zij hebben aangegeven (eerste inventarisatie, moeten we als de namen, datum en locatie definitief zijn nog

goed bekijken):
Voor mensen die dat nodig hebben: individueel taxivervoer in een taxi met afscheiding tussen passagier en

chauffeur. Kan bij sommigen ook om rolstoelvervoer gaan.

Goede ventilatie in de ruimte/ ramen open.

Voldoende afstand binnen de ruimte (lijkt me vanzelfsprekend maar goed om te weten dat ze daar echt

zekerheid over willen)

Mogelijkheid om (zelf?) een medisch mondmasker mee te nemen en te dragen.
Transfer van de auto naar de zaal moet veilig zijn: zeker weten dat er niet toch iemand binnen 1,5 meter passeert.

Degenen die hier begeleiding bij nodig hebben (Aline bijvoorbeeld ivm haar visuele beperking), regelen dat

waarschijnlijk zelf.

Tafel en stoel zijn recent ontsmet.

Iemand die drinken inschenkt doet dat het liefst met handschoenen aan.

Parkeerplek dichtbij voor degenen die met eigen vervoer komen.

5.1.2e

Ministerie van VWS

Parnassusplein 5

2515 XP Den Haag
5.1.2¢


